

Mission Prayer Movement: Japan

June 18, 2024

OLD (One Love Disciplers) Prayer Requests:

- 1) Eddie and his family are on home assignment. Praise God for a good time of sharing and reconnecting with their home church in HK. Pray also for discernment as they are considering moving to Wajima temporarily to help out with the post-earthquake relief work in that area.
- 2) Pray for Hi-tan and Tomo-san (Japanese couple), who welcomed a baby girl in March. Pray for their son (Tasuki) who is adjusting to being an older brother. Recently, one of their cars broke down. Please pray for the family to find a suitable car that meets their needs!
- 3) Pray for preparation for the kid's summer camp that will start at the end of June. Pray for the children to have fun, stay safe, and receive the love of Jesus!
- 4) Some OLD members will be going on a short-term mission trip to Thailand in August with other JCMN (Japan Cell Church Mission Network) members. Tomo-San will be leading the team. Pray for wisdom and strength.

宣教禱告運動: 日本

2024年6月18日

OLD的代禱事項

1. Eddie和他的家人正在述職期間。讚美神，他們在香港的母會分享和與弟兄姊妹重新聯繫的美好時光。也為他們的洞察力禱告，因為他們正在考慮暫時搬到輪島，幫助該地區的震後救援工作。
2. 為 Hi-tan 和 Tomo-san (日本夫婦) 祈禱，他們在三月迎來了一個女嬰。為正在適應成為哥哥的兒子 (Tasuki) 祈禱。最近，他們的一輛車拋錨了。祈求家人能找到適合自己需求的車！
3. 為六月底開始的兒童夏令營做準備禱告。為孩子祈禱，讓他們玩得開心，保持安全，並接受耶穌的愛！
4. 部分OLD成員將於8月與其他JCMN (日本細胞教會宣教網絡) 成員一起前往泰國進行短期宣教旅行。Tomo-San 將領導該團隊。祈求智慧和力量。